
Jeg hedder Helle Juul, jeg stiller op som kandidat til bestyrelsen i Dansk Rideforbund. 

Til daglig arbejder jeg som afdelingssygeplejerske på Odense Universitets Hospital 

Jeg er i dag formand i distrikt 7 (Fyn) og har siddet på den post de sidste 6 år. 

Jeg er dressurdommer og TD, og føler mig privilegeret ved at komme rundt til mange forskellige klubber i 
hele landet løbet af året. 

Jeg er selv rytter og avler lidt på hobbyplan. 

Jeg vil arbejde for at styrke rideklubbernes mulighed for udvikling gennem bl.a. en øget 
indtjeningsmulighed, og fokus på omkostninger. 

Jeg vil arbejde for en ny og retfærdig stævnestruktur som skal bygge på ønsker fra både klubber og ryttere. 

Det skal for klubberne være rentabelt og gerne en overskudsforretning at arrangere stævner, kan klubben 
generere overskud, kan der igangsættes udviklingstiltag f.eks i elevskolen som jo fostrer morgendagens 
stjerner. 

Jeg er optaget, at at sikre den demokratiske proces samtidig med at vi arbejder med en hensigtsmæssig 
udvikling af vores sport.  

Beslutninger skal være transparente  

Vi skal bevare foreningsånden, grundstenen i DRF er frivilligheden  

Sikre den gode dialog hvor alle høres og alles indsats er påskønnet og uundværlig  

Vi er en selvstændig organisation som bygger på en lang tradition af frivillighed stort engagement, det er 
vigtigt at bevare de elementer og sikre at mangfoldigheden dyrkes  

Jeg vil arbejde for at styrke den positive og ligeværdige dialog gennem hele vores organisation. 

/Helle Juul 


